

# black truffles at their finest

## 时令瑰宝 – 黑松露

black truffle set dinner – choice of antipasto, primo, secondo and dolci

黑松露晚餐套餐 - 自选头盘、第一道菜、主菜及甜品 588+

selected wine pairing 特选葡萄酒搭配 198+

below dishes are served with 3 grams of black truffles 以下菜肴均附有 3 克黑松露  
extra freshly shaved black truffle 额外添加现切黑松露片 (approx. 3 grams 约 3 克) 88+

### antipasti 头盘

baby kale, roasted chestnut, porcini mushroom, parma ham and goat cheese salad 🍴

羽衣甘蓝、烤栗子、牛肝菌、巴马火腿及羊芝士沙律 188+

🍷 Villa Medoro - Cerasuolo d'Abruzzo Rosé, Italy 68+

sous vide organic egg, celery root fondant, homemade sausage with veal jus 🍴

慢煮有机温泉蛋、香芹蓉及自家制肉肠配牛仔肉酱汁 168+

🍷 Villa Sandi - Prosecco D.O.C., Veneto 68+

### primi 第一道菜

carnaroli risotto with parmigiano and red wine braised beef cheek

红酒焖牛面肉配芝士烩饭 208+

🍷 "Modda" Gragnano - Sorrentino D.O.C. 2016, Campania 68+

house smoked salmon and asparagus pennette

烟熏三文鱼芦笋短通粉 208+

🍷 Lacryma Christi del Vesuvio D.O.C. 2015, Campania 68+

smoked sausage ricotta fettuccine 🍴

烟熏肉肠芝士阔面 208+

🍷 Oddero "Collaretto" - Bianco D.O.C. 2014, Langhe 68+

### secondi 主菜

baltic snow fish and salmon poached in olive oil with cauliflower mousse, parmigiano mashed potato and toasted hazelnut

橄榄油浸鳕鱼及三文鱼配椰菜花慕斯、芝士薯蓉及烤榛子 308+

butter roasted rainbow trout wrapped in parma ham and sage with grilled winter root vegetables 🍴

巴马火腿鳟鱼卷配烤蔬菜 308+

🍷 I Fiori Pala - Vermentino D.O.C. 2017, Sardegna 68+

rangers valley grilled beef sirloin tagliata with asparagus risotto and veal jus

烧澳洲 rangers valley 西冷牛扒配芦笋烩饭及牛仔肉酱汁 598+

🍷 Riviera Rupicola - Castel del Monte D.O.C. 2016, Puglia 68+

### dolci 甜品

black truffle panna cotta with marsala wine glazed pear and cream

黑松露奶冻配玛沙拉酒炖雪梨及忌廉 188+

Grappa infused with coffee beans 68+

🍴 spicy food 辛辣食物 🍴 contains pork 含有猪肉 🍴 vegetarian 素菜 ☆ signature 厨师推介

# Bene

班妮意大利餐厅

italian kitchen

If you have any dietary restrictions or food allergies, please let your server know.

Prices are in MOP and subject to 10% service charge.

如阁下对任何食物有敏感或要求, 请于点单时告知您的服务员。

所有价格均为澳门币计算, 另加收10%服务费。

📍 @bene\_macao | #benemacao